
Fråga till KSO angående tåget

Under föregående mandatperiod bestämdes att kommunen skulle avstå från att pocka på att en egen ny
tågstation anläggs längs med den tilltänkta nya stambanan. Det bedömdes att nationens intressen vägde tyngre
än kommunens. Beslutet fattades s a s ”under galgen”.

Efter valet blev situationen en annan. Företrädare för den nya regeringen sade att stambanan inte var aktuell,
men att kraft skulle läggas på regionaltrafiken. På mitt initiativ författades ett brev där vi angav att kommunen
vill att en station ska anläggas i kommunen för det fall en ny regional tåglinje planeras. Bollebygds intresse
ligger tungt om det blir fråga om regional trafik. En station skulle vara av stort värde. Det skulle vara tråkigt för
kommande generationer bollebygdare se ett regionalt tåg som susar förbi vår kommun utan att göra stopp.

Det skulle skickas till VGR och Boråsregionen. Brevet hamnade på KSAUs bord då den nya vänsterstyrda
koalitionen bildats. Jag fick besked att brevet skulle skickas av det nya styret när det ansågs lämpligt. Jag lät
mig nöjas därmed.

Vid julhelgen 22 läste jag att den minister som hade ansvaret för tågtrafiken hade en ”suddig” uppfattning om
läget vad gäller banan som skulle gå mellan Göteborg och Borås. Jag uppmanade därför den nya konstellationen
att skicka brevet innan de andra kommunerna och regionerna hade hunnit samla sig samt att en kopia även
skulle skickas till ministern. Återigen fick jag besked att det nya styret skulle ta hand om det.

I dagens GP 16/2 kunde jag läsa att Västsverige har samlat sig och att VGR med ledande politiker är eniga om
hur linjen ska dras. Inte ett ord om Bollebygd.

Min fråga: har brevet skickats i enlighet med ovan?

Med vänlig hälsning/Best regards
Michael Plogell


